
Dat het recreatiedorp Grou een aanzuigende werking heeft moge 
duidelijk zijn. En dat geldt niet alleen voor de beoefenaars van de 
zeilsport en andere watersportliefhebbers. Of bezoekers van het gezellige 
oude centrum van dit dorp.  

Nee, dat geldt ook voor politici hier uit de gemeenteraad van Leeuwarden 
die zich de afgelopen weken intensief hebben gebogen over het 
voorgelegde ontwerp BP Grou – herstructureren woningbouw 
Nijdjipstrjitte. Ook leden van onze GroenLinks-fractie hebben zich in Grou, 
maar ook in Leeuwarden, uitgebreid laten informeren, om tot een goede 
en zorgvuldige afweging te komen. 
In het debat over dit onderwerp vorige week liet het zich nog aanzien dat 
een meerderheid van de raad zich schaarde achter het verzoek deze 
behandeling uit te stellen tot na de verschijning van de aangekondigde 
Dorpsvisie Grou. 
Daar viel veel voor te zeggen, maar daar kleven ook aanzienlijke 
negatieve aspecten van met name tijd en geld aan, maar het ver te ver 
hier in detail op in te gaan. 

Voor onze fractie springen er bij dit onderwerp een aantal punten uit: 
• De sociale woningbouw in Grou verdient deze herstructurering 

beslist. Goed geïsoleerde, moderne woningen, dat is waar de 
huurders in dit dorp naar uitkijken, en die moeten we niet langer 
dan nodig, letterlijk en figuurlijk in de kou laten staan. 

• De mogelijkheden om de verkeersproblematiek met zijn 
flessenhalzen en gebrek aan goede circulatie in dit dorp op te lossen 
moeten mogelijk blijven, dus die kansen die er nu zijn, moeten we 
niet laten liggen.  

Wat wij, als fractie van GroenLinks ook niet willen laten liggen is het 
nadrukkelijk uitspreken van onze dank in de richting de heer Jacobse van 
GBL, die samen met ambtenaren van de gemeente de afgelopen week 
hard heeft gewerkt aan een acceptabele tussenoplossing in de vorm van 
een amendement wat nu voorligt. De inhoud daarvan spreekt voor zich en 
die zien ook wij als een aanvaardbaar compromis. En belangrijk daarbij is 
dat e.e.a. qua inhoud ook juridisch juist is weergegeven.  
Wij zijn bovendien ingenomen met het bericht dat ook Dorpsbelang 
Grou zich hierin kan vinden. En dat vinden wij belangrijk, draagvlak uit 
het dorp zelf. Alles bij elkaar is dit voor ons reden genoeg om dit 
amendement mede in te dienen. 

En als dit amendement wordt aangenomen zijn wij ook akkoord met het 
raadsvoorstel BP Grou. Dat was het voorzitter.


